

Paper submission guidelines

- Papers can be written in either Chinese or English and should be limited to 4 to 8 pages, excluding references
- Paper submission templates are available at the workshop [website](#)
- All submissions for review must be anonymous. Information that may reveal the identities of the authors must be removed from the paper
- Authors please submit electronic files in Adobe Acrobat PDF through EasyChair (<https://easychair.org/conferences/?conf=clsw2020>)

Please enter your author information in Chinese if your paper is written in Chinese; and please enter your author information in English if your paper is written in English

Please name the uploaded paper file in the following way:

- ◇ For single-authored papers in Chinese: 姓__名.pdf
- ◇ For co-authored papers in Chinese: 姓_名_co.pdf (list only the first author)
- ◇ For single-authored papers in English: LastName__FirstName.pdf
- ◇ For co-authored papers in English: LastName_FirstName_co.pdf (list only the first author)
- ◇ For example, Zhang San would name his file “Zhang_San_co.pdf” for a co-authored English paper; Zhang San would name his file “张_三_co.pdf” for a co-authored Chinese paper.

论文提交指引

- 论文可以用英文或中文撰写，篇幅限 4-8 页（不包括参考文献）
- 中英文论文格式请参考大会网页
- 论文匿名提交，任何与作者相关的信息将被移除
- 论文透过在线平台 EasyChair 以 PDF 版本提交，投稿网址为：
<https://easychair.org/conferences/?conf=clsw2020>

若提交中文论文，请用中文输入作者名字及相关信息；若提交英文论文，请用英语输入作者名字及相关信息

请用以下方式命名您的文件（即文件档名）：

- ◇ 独立署名中文论文：姓__名.pdf
- ◇ 合撰中文论文：姓_名_co.pdf (仅列出第一作者)
- ◇ 独立署名英文论文：LastName__FirstName.pdf
- ◇ 合撰英文论文：LastName_FirstName_co.pdf (仅列出第一作者)
- ◇ 例：张三合撰的英文论文命名为 Zhang_San_co.pdf; 张三合撰的中文论文命名为 张_三_co.pdf